
OBČINA ČRNOMELJ        K točki 10 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v novembru 2015 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Zadeva:   ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV  
 
Maja Kocjan: 
1. Z odgovorom glede priprave posebnega zakona o Beli krajini ni zadovoljna. Kdo bo nosilec 

priprave zakona? 
Komentar na odgovor je podal tudi Andrej Beličič. 

 
ODGOVOR: 
Županji in župan belokranjskih občin bomo predvidoma do konec januarja 2016 sklicali 
predsednike strank občinskih odborov, ki so v občinskih svetih, na katerem se bomo pogovorili o 
nadaljnjih aktivnostih. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Branislav Adlešič: 
1. Skrbi ga, da med NK Bela krajina in JP Komunala Črnomelj, d.o.o. še ni podpisana pogodba 

glede vzdrževanja ŠRC Loka. ŠRC Loka vidno propada, kljub marljivi skrbi g. Švajgerja in 
drugih posameznikov. Na igrišču ni več kot 20% »angleške trave«, po besedah nogometašev 
je ostali del igrišča potreben ponovne zasaditve. Veseli ga, da je županja na prireditvi ob 
krajevnem prazniku KS Črnomelj napovedala sanacijo ŠRC Loka.  

 
ODGOVOR: 
Sanacijo ŠRC Loka smo prijavili na  Razpis Fundacije za šport za leto 2016, kar bo razvidno tudi 
iz rebalansa proračuna za 2016. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
2. Na prejšnji seji je na pobudo zaposlenih Dijaškega doma Črnomelj izrazil skrb nad izgubo 

delovnih mest, saj je dijaški dom s 1.9.2015 prenehal s svojo dejavnostjo. Po informacijah 
ravnateljice dijaškega doma so vsi zaposleni od 1.9.2015 na zavodu za zaposlovanje.  
Kompletno kuhinjo dijaškega doma prevzema srednja šola Črnomelj, zato ga zanima kako je 
s hostelom?  
 

ODGOVOR: 
Zaradi nezdružljivosti dejavnosti osnovne šole s prilagojenim programom in hostela, hostel v 
klasični obliki v tej stavbi za enkrat ne bo mogel biti. Bo pa drugo nadstropje namenjeno za  
programe v okviru  MC Bit, RIC Bela krajina in ostalih institucij. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Lidija Malešič:  
1. Na trim stezi na Vražjem kamnu so uničena telovadna orodja, zato sprašuje kdaj bodo 

popravljena oz. postavljena nova? 
 
ODGOVOR: 
Telovadna orodja bodo popravljena oziroma postavljena nova spomladi 2016. 
 



Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Stanislav Starešinič: 
1. Kaj se dogaja z DPN za 2 x 110 kV RTP Kočevje – RTP Črnomelj? Kot najugodnejša 

varianta je bila izbrana severna A varianta, ki je bila tudi skladna z veljavno zakonodajo. 
Zaradi nasprotovanja krajanov Talčji Vrh, Rožič Vrh, Petrova vas se je iskala možnost 
kabliranja daljnovoda skozi ta naselja. Predlagano je bilo, da se pripravi tudi podroben izračun 
variant in se o najbolj ustrezni in za vse sprejemljivi varianti ponovno odloča. Iz molka s 
strani ministrstva in Eles-a je razvidno, da za njih ni sprejemljiva nobena druga varianta od 
predlagane. Obstaja opravičen strah, da je projekt iz prioritetnega predala prestavljen za 
prihodnje čase in s tem nestabilna dobava električne energije za Belo krajino. Kaj pomeni to 
za gospodarstvo si lahko predstavljamo. Posledice pa so lahko katastrofalne, če pride do 
izpada ali nihanja napetosti na sedaj edinem daljnovodu. Kdo bo za to odgovoren? 
Gospodarstvo bo opravičeno pokazalo na občino in občinski svet, ki ni bil sposoben najti 
najsprejemljivejše variante umestitve daljnovoda v prostor.  

 
ODGOVOR: 
V prilogi vam v zadevi DPN za daljnovod 2 x 110 kV RTP Kočevje – RTP Črnomelj pošiljamo 
dopis Ministrstva za okolje in prostor z dne 6.10.2015. 
 
2. Izpostavil je problem v zvezi z zemljiščem namenjenim za igrišče v romskem naselju Jama v 

Kanižarici in priložil zapisnik izredne seje sveta KS Kanižarica z dne 13.3.2015.  
 
ODGOVOR: 
Na delu zemljišča v romskem naselju Jama, ki je v lasti občine Črnomelj, so si prebivalci 
romskega naselja, brez soglasja občine, zgradili travnato igrišče. Zemljišče je po veljavnem 
občinskem prostorskem načrtu (OPN), po namenu opredeljeno kot zemljišče za stanovanjsko 
gradnjo, in ne za gradnjo igrišč. To je bilo jasno in večkrat obrazloženo vsem vpletenim stranem, 
kar je imelo za posledico, da je skupina Romov podala vlogo za spremembo namembnosti dela 
zemljišča v zemljišče namenjeno športni dejavnosti. Predlog za spremembo namembnosti 
zemljišča je bil uvrščen v predlog sprememb in dopolnitev OPN. Postopek je v fazi priprave 
strokovnih gradiv in odločitev. Zaradi postavitve igrišča je prišlo do sporov med tam živečimi 
Romi. Zaradi med sosedskih sporov, je prišlo tudi do groženj zaposlenim na občinski upravi in 
posredovati je morala policija in redarska služba. Zadevo je obravnavalo  tudi »Posebno delovno 
telo za spremljanje položaja romske skupnosti v Občini Črnomelj«, katerega član je eden izmed 
iniciatorjev za postavitev igrišča. 
S celotnim dogajanjem okrog sporne parcele, je seznanjen tudi Svet krajevne skupnosti 
Kanižarica (katerega član je tudi iniciator za postavitev igrišča). Svet je na to temo imel tudi 
izredno sejo dne 13.3.2015. 
Romsko športno društvo Kanižarica je Občino Črnomelj prijavilo varuhinji človekovih pravic, saj 
naj bi občina kršila človekove pravice tam živečih prebivalcev, ker ne dovoli izgradnje igrišča. 
Občina je poročala varuhinji človekovih pravic in je samo varuhinjo tudi povabila na ogled 
situacije. Varuhinja se vabilu ni odzvala, ni pa ugotovila prav nobenega kršenja človekovih pravic 
in svoboščin tamkajšnjih prebivalcev oziroma ni bilo ugotovljeno, da bi občinska uprava 
postopala v nasprotju s predpisi. 
Dejstvo namreč je, da imamo po OPN v neposredni bližini (cca. 100 metrov oddaljenosti od 
parcele v Jami) parcelo, ki je namenjena za izgradnjo igrišča. V letu 2013 je bila občina uspešna na 
Javnem razpisu za sofinanciranje projektov osnovne komunalne  infrastrukture v romskih 
naseljih za odkup zemljišča v naselju Kanižarica, ob cesti, s katerim bi se naselje uredilo in 
zaokrožilo (vrednost investicije je bila 37.772,76 EUR, od tega delež Občine Črnomelj 1.754,76 
EUR). Občina je tako odkupila parcelo, kjer je 47% parcele opredeljene kot površine za oddih in 



rekreacijo. Občina je torej zemljišče odkupila namensko, za točno določeno rabo in za to je 
pridobila sredstva na javnem razpisu. Romi so s tem seznanjeni, vendar so si kljub temu dejstvu 
izgradili nelegalno igrišče v neposredni bližini. 
Kot smo že navedli smo trenutno v fazi sprememb in dopolnitev OPN, čakamo na strokovne 
opredelitve do predlaganih sprememb namembnosti zemljišča. Romi so seznanjeni z 
dolgotrajnim postopkom spremembe namembnosti zemljišča, vendar ne akceptirajo določenih 
dejstev, ki zanje niso ugodna. Dokler ne bo spremembe namembnosti zemljišča, je sicer 
dogovorjeno, da ostane »status quo«, torej, da se igrišče dodatno ne širi in da se ne nadaljuje z 
njegovim dokončanjem, ter da se prebivalci Jame izogibajo sporom. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU. 
 
Franc Ivanušič: 
1. V letošnji poletni sezoni je večja skupina ljudi dnevno prihajala na območje ob reki Kolpi, 

tam taborila in za seboj puščala nered, smeti. Potreben je večji nadzor nad dogajanjem ob reki 
Kolpi.  

 
ODGOVOR: 
Medobčinska inšpekcija in redarstvo je v skladu z vnaprej izdelanim planom dela, redno izvajala 
nadzor na območju Krajinskega parka Kolpa v času turistične sezone. Nadzor je bil vršen tudi ob 
vikendih, ko je bil zaznan večji obisk ob reki Kolpi. Občinska redarja sta obravnavala tudi 
primere nedovoljenega taborjenja in puščanja smeti na samem obrežju reke in izrekla sankcije. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU. 
 
2. Kako potekajo aktivnosti glede obnove šole v Preloki?  
 
ODGOVOR: 
Občina je v oktobru 2015 na Upravno enoto Črnomelj vložila vlogo za pridobitev gradbenega 
dovoljenja za obnovo objekta šole na Preloki.  
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
3. Občina prodaja zemljišče ob reki Kolpi, parc. št. 1564 k.o. Preloka. Kakšno je mnenje KP 

Kolpa k omenjeni prodaji, ali je kupec znan?  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj ne prodaja nepremičnine parc. št. 1564 k.o. Preloka, zemljišče prav tako tudi ni 
uvrščeno v letni načrt razpolaganja z občinskim stvarnim premoženjem za leto 2015. V sled 
navedenega tudi nimamo pridobljenega mnenja KP Kolpa k odprodaji zemljišča niti nam niso 
znani morebitni interesenti za nakup slednjega. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
Ivanka Štukelj: 
1. Kje je zastal projekt »pešpot ob vodi«?  
 
ODGOVOR: 
Projekt sprehajalna pot v mestnem jedru Črnomlja je v fazi priprave projekta za izvedbo (PZI 
dokumentacije). Projektna dokumentacija se pripravlja za vzhodni del trase sprehajalne poti, 
zahodni del bo izveden v sklopu projekta kanalizacije. Projekt zajema izvedbo poteka in opreme 



same poti, oblikovanja elementov urbane opreme kot tudi specifične ureditve (plezalna stena, 
igrišče pod župniščem, muzejski vrt ipd.). Zaključek priprave projektne dokumentacije je 
predviden v sredini marca 2016. Projekt je zastavljen za izvedbo del, to je za takšne ureditve za 
katere ni potrebno pridobiti gradbenega dovoljenja. Za ostale objekte kot je lesena brv na otok in 
hišica na drevesu (oboje na otoku pri Flekovem mlinu) pa bo, v kolikor bo sprehajalna pot 
zaživela in bodo zagotovljena finančna sredstva, potrebno pripraviti ločen projekt in pridobiti 
gradbeno dovoljenje. Predhodno je Občina Črnomelj že pridobila načelna soglasja lastnikov 
zemljišč za ureditev sprehajalne poti, zato pričakujemo, da bo izvedba tega projekta potekala brez 
posebnih zapletov. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
2. Ob železniški progi v Črnomlju je zaraščeno, prav tako skladišče, zato je potrebno na  

Slovenske železnice napisati dopis, da zadeve uredijo.  
 
ODGOVOR: 
Zemljišče s parc. št. 1191/2 k.o. Črnomelj je v lasti 51 lastnikov. Občina je na Slovenske 
železnice, ki so lastnik 1/44 parcele  naslovila dopis glede zaraščenosti zemljišča. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
Maja Kocjan: 
1. Občina je pristopila k podpisu sporazuma o izvedbi odpusta dolgov. Kakšni so učinki in ali 

obstajajo izračuni kaj to pomeni za občane ter občanke ter posledično tudi proračun?  
 
ODGOVOR: 
Občina je v mesecu juliju 2015 pristopila k Sporazumu o izvedbi odpusta dolgov. Do roka za 
vložitev vlog, to je do 31.10.2015 so v osnovnih šolah in vrtcih prejeli 6 vlog.  
Na JP Komunala je do veljavnega datuma (31.10.2015) prispelo 42 vlog za odpis dolgov. Po 
vnosu v zahtevan progam se je izkazalo, da je 31 vlagateljev upravičenih za odpis dolgov. 
Kakšni bodo učinki oz. kaj to pomeni za občane ter posledično za proračun Občine Črnomelj v 
tem trenutku še ni znano. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh in Srečko Janjoš, OU. 
 
2. Kaj se dogaja s postavitvijo igral za najmlajše otroke, tako v Črnomlju kot v ostalih večjih 

središčih v občini? Obljubljene so bile rešitve. Kako je s tem?  
 
ODGOVOR: 
V okviru Občinskega podrobnega prostorskega načrta Majer bomo poskušali najti rešitev 
oziroma lokacijo tudi za postavitev igrišča za najmlajše. V ostalih večjih središčih pa se zadeve 
urejajo v okviru krajevnih skupnosti. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
3. Čistilne naprave na Ločki cesti: v letošnjem zelo vročem poletju je bil smrad okoli mosta na 

Ločki cesti neznosen. Kdaj se bodo te stvari uredile?  
 
ODGOVOR: 
Predvidevamo, da je do smradu po odplakah v poletnih mesecih prišlo zaradi kanalizacije, ki 
odvaja odplake iz spodnjega dela Ločke ceste direktno v Lahinjo samo nekaj metrov dol vodno 



od mosta. Da bi problem uredili, smo ob letošnji zamenjavi transportnega vodovoda v Ločki 
cesti oziroma regionalni cesti R3-660 Črnomelj – Dolenjci vgradili tlačni vod, ki bo odplake 
potisnil v obstoječo kanalizacijo na drugi strani ceste izza pločnika in naprej preko obeh mostov 
in črpališča pod Komendo v centralno čistilno napravo pod Vojno vasjo. Pri mostu je pred 
predvidenim objektom Dom invalidov izveden jašek črpališča. 
V letu 2016 predvidevamo dokončanje strojnih in elektro montažnih del na črpališču, s čimer več 
ne bo direktnega iztoka odplak v Lahinjo pri mostu na Ločki cesti. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1. Na križišču pred kurilnico na Čardaku sta postavljena dva STOP znaka, priključek na 

obvoznico pa ni označen s prometnim znakom, ki označuje prednostno cesto. Naj se preveri 
ustreznost prometne signalizacije.  

 
ODGOVOR: 
V zvezi s prometnim režimom na križišču pri kurilnici na Čardaku vas obveščamo, da smo 
naročili dva znaka, ki označujeta potek prednostne ceste tako, da bo omenjena signalizacija 
postavljena v kar najkrajšem času. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Zdenka Novak: 
1. Krajani Stražnjega Vrha želijo, da se vinska cesta pred asfaltiranjem razširi. Tudi sami so 

pripravljeni prispevati del sredstev za ureditev ceste.  
 
ODGOVOR, naveden v nadaljevanju, je bil članici OS posredovan z e-pošto dne 3.11.2015:  
V okviru projekta »Trajnostna oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje vodnih virov Bele 
krajine«, ki ga sofinancira kohezijski sklad EU, se v dodatnih gradnjah izvaja tudi vodovod oz. 
krak 1 vodovoda v »Vinski cesti« JP 556230 Doblička gora – Stražnji Vrh. Izvajalec je v skladu s 
pogodbo dolžan cesto vzpostaviti v prvotno stanje kar pomeni, da jo mora asfaltirati v širini 3 m 
oz. vsaj v širini, kot je bila pred vgradnjo vodovoda. Zaradi izredno kratkih rokov za izvedbo 
občina kot naročnik del od izvajalca ne more zahtevati, da prevzame še dodatna dela za širitev 
ceste, za kar tudi nimamo zagotovljenih sredstev v proračunu. 
V kolikor pa se krajani za določen pododsek z izvajalcem dogovorijo za širitev, se občina s tem 
strinja, če to ne vpliva na rok izgradnje in pridobitev uporabnega dovoljenja za vodovod in je za 
širitev zagotovljeno zemljišče. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Ali bo glavna cesta v Stražnjem Vrhu asfaltirana v celoti? Pred dokončno sanacijo ceste je 

potrebno opraviti strokoven pregled ceste, da ne bo voda iz ceste tekla proti stanovanjskim 
hišam.  

 
ODGOVOR, naveden v nadaljevanju, je bil članici OS posredovan z e-pošto dne 3.11.2015:  
V okviru istega projekta se poleg kraka 1 na višinskem vodovodu v Stražnjem Vrhu dodatno 
gradi tudi vodovod oz. krak 8 dolžine 965 m v lokalni cesti LC 054070 od Stražnjega Vrha proti 
Mavrlenu. Skladno z izdanimi projektnimi pogoji 1. 10. 2104 občine kot upravljavca ceste je 
potrebno asfaltirati celotno širino ceste, če se z vgradnjo vodovoda poškoduje več kot 1/3 širine 
ceste. Po ogledu ceste v petek, 23. oktobra 2015 predvidevamo, da bo potrebno v celotni širini 
preplastiti 2/3 dolžine ceste, kjer je v njej vgrajen vodovod. Pred pričetkom asfaltiranja bo 



opravljen podroben pregled trase z namenom, da se točno definira obseg asfaltiranj in drugih 
podrobnosti (odvodnjavanje, navezave, ipd.). 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Alojz Puhek:  
1. Ob cesti Kanižarica-Črnomelj so na parceli v romskem naselju Kanižarica odstranjena vsa 

drevesa, zato bi bilo smiselno, da se golosečni površini zasadi listavce. Na navedeni parceli je 
postavljena tudi prikolica, ki na to mesto ne sodi. 

 
ODGOVOR: 
Parcela ob glavni cesti v romskem naselju Kanižarica je v fazi urejanja in je bila odkupljena s 
strani občine za namen gradnje stanovanjskih hiš. Pred kratkim je bila že izvedena parcelacija in 
nastale so nove manjše parcela, ki bodo namenjena za gradnjo in s tem reševanje prostorske 
stiske nekaterih romskih družin. Parcele je potrebno infrastrukturno urediti (infrastruktura, 
dovozna pot, ipd.), za kar se namerava občina prijaviti na javni razpis za ureditev infrastrukture v 
romskih naseljih.  Prikolica je brez soglasja občine postavljena na dotično parcelo, lastnik 
prikolice je seznanil občino, da jo bo postavil na občinsko parcelo, ker je brez primernega 
stanovanja oziroma nima kje bivati. Občina je zadevo poskušala rešiti s pomočjo občinskih 
redarjev, vendar neuspešno. Nato je uzurpacijo občinskega zemljišča, prijavila na policijsko 
postajo, ki je podala ovadbo na tožilstvo. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU. 
 
Leopold Perko:   
1. Zaposleni v OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj in starši, ki dnevno vozijo svoje otroke v 

omenjeno šolo, nimajo kje pustiti svojih avtomobilov. Do sedaj so se posluževali parkirišča 
Muller, vendar je na parkirišču spremenjen parkirni režim, saj je parkiranje dovoljeno le za 
eno uro. Potrebno je poiskati rešitev parkiranja. 

 
ODGOVOR: 
Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu bo podan predlog, da se na t.i. parkirišču 
Muller odstrani dopolnilna tabla »dovoljeno 1 uro«. S tem bo omogočeno neomejeno parkiranje 
na tem parkirišču. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
2. Kdaj se bodo izvajale agromelioracije v Dragatušu?  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je k pripravi dokumentacije za pridobitev odločbe Ministrstva za kmetijstvo 
gozdarstvo in prehrano  o uvedbi agromelioracije Dragatuško polje pristopila že v letu 2012. 
Agromelioracijska dela so se izvajala sočasno oz. so sovpadla z zaključnim terminom izvajanja 
komasacije in sicer od marca 2015 do junija 2015 v obsegu načrtovanih agromelioracijskih del, ki 
je bil v skladu z izdano odločbo MKGP. Z novo razdelitvijo zemljišč v postopku komasacije pa 
so se ob meritvah na terenu pokazale še dodatne potrebe p ureditvi kmetijskih zemljišč za 
funkcionalno uporabo. Nekateri lastniki kmetijskih zemljišč so za izvedbo teh potrebnih 
agromelioracijskih del podali v septembru 2015 vloge na Javni razpis za ohranjanje in spodbujanje 
razvoja kmetijstva in podeželja v občini Črnomelj za leto 2015 in pridobili z javnim razpisom 
določen % sredstev  za izvedbo potrebnih agromelioracijskih del. 
 



Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Izpostavil je primer, ko so občinski redarji napisali kazni na parkirišču ob Kolpi, kljub temu, 

da je bila odločba o parkiranju izdana s strani občinskega upravnega organa. Kazen je bila 
napisana 15.7.2015, odločba na občini je bila izdana 13.7.2015, vročena pa 17.7.2015. 
Občinski inšpektor je v opisani zadevi prejel kar nekaj dopisov, zato ga zanima kdo je 
nadzorstveni organ Medobčinske inšpekcije in redarstva? 

 
ODGOVOR: 
Vprašanje je premalo »konkretizirano«, saj ni navedeno za kateri primer gre in na kateri podlagi je 
bila izdana kazen za prekršek. Zato odgovarjamo zgolj načelno. O prekrških odločajo 
prekrškovni organi (medobčinska inšpekcija in redarstvo, policija,…) in sodišča. O storitvi 
prekrška, o sankciji in o drugih vprašanjih postopka o prekršku, prekrškovni organ oziroma 
sodišče odloči z odločbo, zoper katero so dopustna pravna sredstva. 
Sklepamo da se nanaša izrečena kazen s strani občinskih redarjev, na kršenja Odloka o režimu na 
območju ob reki Kolpi, katerega izvrševanje nadzira medobčinska inšpekcija in redarstvo. 
V skladu z Odlokom o ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in 
redarstvo«, je vodja medobčinske inšpekcije in redarstva za izvrševanje svojih nalog, ki spadajo v 
krajevno pristojnost občine ustanoviteljice odgovoren županu in direktorju občinske uprave. Kar 
se tiče reševanja konkretnih zadev, pa ne županja, ne direktorica OU, ne smeta vplivati na 
samostojne, nepristranske in neodvisne odločitve pooblaščenih oseb zaposlenih na MIR.  Tako 
tudi nista seznanjeni s konkretnimi primeri, razen v primerih, ko se stranke nanju obrnejo 
neposredno.  
Na podlagi zakona o občinskem redarstvu pa ima posameznik, v kolikor meni, da so mu bila z 
dejanjem ali opustitvijo dejanja občinskega redarja kršene njegove pravice ali svoboščine, pravico, 
da se lahko v 30 dneh pritoži županu. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU. 
 
Maja Kocjan (razprava na 8. redni seji OS, pri točki »Informacija glede aktivnosti občine 
Črnomelj v zvezi z odkupom infrastrukture v poslovni coni TRIS Kanižarica«): 
Kdo je določil ceno 98.812 EUR in kdo jo je potrdil? Po podatkih iz strani občana je bilo tako, da 
ko so se kupovala zemljišča v coni TRIS, je bilo v ceni kvadratnega metra tudi del za ureditev 
komunalne infrastrukture, ki pa se je v coni slabo urejala. Kaj se je zgodilo s tem denarjem? 
Občina pa zdaj sicer rešuje nastalo zadevo (ni razsvetljave-ker ni plačana elektrika in tudi 
ostalega) in to je dobrodošlo za vse gospodarstvenike, vendar kam je šel ves denar, ki so ga plačali 
za komunalno urejenost ob nakupu? Občina ni dobila v proračun niti centa (komunalnega 
prispevka ni bilo), zdaj pa bo kupila razpadajočo infrastrukturo in jo morala obnovit, vzdrževat in 
vse to tudi plačevat v prihodnje in seveda vse na plečih proračuna. Vso infrastrukturo bi bilo 
potrebno brezplačno prenest na Občino, saj bo imela že z njeno ureditvijo in vzdrževanjem 
ogromne stroške, ne pa da rešuje zraven še zadolženo podjetje, ki ima blokirane račune. 
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili Rudnik Kanižarica v zapiranju, d.o.o., Črnomelj – v likvidaciji, vendar 
nam do priprave gradiva za sejo OS niso odgovorili.  
 






